

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE UNITED INSURANCE Date: 06-04-2026 04:07:13 PM Subject: Change of Date	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للتأمين التاريخ: 06-04-2026 04:07:13 PM الموضوع: تغيير موعد اجتماع الهيئة العامة العادي
Pursuant to our letter to you No. 26/170/م dated 26/02/2026, regarding the Board of Directors' Resolution issued at its Meeting No. 1/2026 held on 25/02/2026, in respect of the date of the Ordinary General Assembly Meeting scheduled for 28/04/2026. We would like to inform you that it has been decided to change the date of the above-mentioned Meeting to another date to be determined by the Board of Directors.	لاحقاً لكتابنا إليكم رقم م/26/170 تاريخ 26/02/2026، وموضوعه قرار مجلس الإدارة الصادر في اجتماعه رقم 1/2026 المنعقد بتاريخ 25/02/2026 والمتعلق بتحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي بتاريخ 28/04/2026، نرجو إعلامكم بأنه تقرر تغيير موعد الاجتماع المشار إليه أعلاه لتاريخ آخر يقرره مجلس الإدارة.
06-04-2026	06-04-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khadejeh Mohammad Taher Albzour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khadejeh Mohammad Taher Albzour